
Protokół Nr 135
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 28 grudnia 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 13°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości . W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. or- Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik uczestniczył w posiedzeniu
Zarządu zdalnie.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów posiedzeń Zarządu Nr 130 oraz Nr 131.
3. Przyjęcie zmiany do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2021-2026 oraz przyjęcie projektu WPF po
uwzględnieniu zmiany.

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:
a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026,
b) ustalenia wykazu wydatków Powiatu, które nie wygasają z upływem

roku budżetowego 2020.

5. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawach:
a) wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie

zamówienia publicznego prowadzonym w trybie przetargu

nieograniczonego, którego przedmiotem jest "Wykonanie i dostawa
tablic rejestracyjnych dla Powiatu Koneckiego",

b) zmiany uchwały Nr 20/2018 Zarządu Powiatu z dnia 21 lutego

2018r. w sprawie upoważnienia do sprawowania kontroli nad
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organizatorem rodzinnej pieczy zastępczej, rodzinami zastępczymi,

prowadzącymi rodzinne domy dziecka oraz placówkami opiekuńczo

- wychowawczymi na terenie Powiatu Koneckiego ze zm.,
c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.

6. Informacja na temat kierunków działań oraz warunków brzegowych

"Programu wyrównywania różnic miedzy regionami III" w 2021 roku.
7. Informacja na temat wniosku Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

o poręczenie kredytu obrotowego w odnawialnej linii kredytowej

w wysokości 3 mln zł.

8. Uzgodnienie i zaopiniowanie projektu zmiany części miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego fragmentu terenu miasta Końskie, na
wschód od terenów kolejowych po granice administracyjne miasta wraz

z prognozą oddziaływania na środowisko.

9. Sprawy różne:

• podjęcie decyzji w sprawie wyrażenia zgody na wynajem

powierzchni pod automat do sprzedaży gorących napoi w I Liceum

Ogólnokształcącym w Końskich.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź

propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarząd przyjął protokoły Nr 130 oraz Nr 131 posiedzeń Zarządu Powiatu.

Ad. 3
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła zmianę do

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021
2026. Oznajmiła, że przedmiotowa zmiana dotyczy wykazu przedsięwzięć WPF
w zakresie zwiększenia planowanego limitu wydatków w 2022 roku o kwotę

48 000 zł z przeznaczeniem na zakup tablic rejestracyjnych i jest wynikiem

otwarcia w dniu 17 grudnia b.r. ofert w prowadzonym postępowaniu

przetargowym na realizację powyższego zadania.

Uwag do proponowanej zmiany nie było.
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Zarząd przyjął zmianę do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026 oraz projekt WPF po uwzględnieniu

zmiany,

Zarząd przekazał w/w dokumenty organowi stanowiącemu.

Ad.4
a) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2020

2026. Poinformowała, że zmiany dotyczą wykazu przedsięwzięć WPF

w zakresie zmniejszenia planowanych nakładów na przedsięwzięcie

związane z realizacją programu 500+ o kwotę 56 405 zł oraz

przesunięciaplanowanych nakładów z roku 2020 na rok 2021 w kwocie

80 000 zł na realizację przedsięwzięcia dotyczącego opracowania

projektu scalenia gruntów obrębu Turowice i Młynek.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt

uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wykazu wydatków Powiatu,

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020. Poinformowała,

że wydatki, które nie wygasają z upływem roku 2020 dotyczą realizacji

dwóch zadań t.j. przebudowy drogi powiatowej nr 0440T Niekłań

Wielki-Nadziejów-Gołysa (ul. Szkolna w Niekłaniu) - opracowanie

dokumentacji projektowej oraz wymiany wykładzin podłogowych

w pomieszczeniach biurowych Starostwa. Pierwsze z zadań nie zostanie

wykonane do końca 2020 roku z uwagi na niedochowanie terminu przez

Wykonawcę, drugie z uwagi na uwzględnienie dodatkowych prac

malarskich przy okazji realizacji zadania.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.
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Ad.5
a) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie
zamówienia publicznego prowadzonym w trybie przetargu

nieograniczonego, którego przedmiotem jest "Wykonanie i dostawa
tablic rejestracyjnych dla Powiatu Koneckiego". Poinformowała, że

w prowadzonym postępowaniu wypłynęły trzy oferty. Najkorzystniejszą

okazała się oferta Przedsiębiorstwa Przemysłowo - Usługowo 
Handlowego "D.W.A." z Kielc za kwotę 289287 zł, z okresem
gwarancji 60 miesięcy, którą zarekomendowała Zarządowi. Dodała, że

w/w firma wygrała poprzednie postępowanie i dostarczała powiatowi

tablice w ciągu ostatnich dwóch lat.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 172/2020 w przedmiotowej
sprawie.

b) Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan
Marcin Wiademy przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie

zmiany uchwały Nr 20/2018 Zarządu Powiatu z dnia 21 lutego 2018r.
w sprawie upoważnienia do sprawowania kontroli nad organizatorem

rodzinnej pieczy zastępczej, rodzinami zastępczymi, prowadzącymi

rodzinne domy dziecka oraz placówkami opiekuńczo - wychowawczymi
na terenie Powiatu Koneckiego. Poinformował, że zmiana dotyczy osoby
kontrolującej.

Uwag do w/w projekt uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 173/2020 w przedmiotowej
sprawie.

c) Zarząd jednogłośnie podjął omówioną przez Skarbnika Powiatu - Panią

Edytę Drążkiewicz uchwałę Nr 174/2020 w sprawie zmian w budżecie

Powiatu Koneckiego na 2020 rok.
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Ad. 6

Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan
Marcin Wiaderny przedstawił informacj ę na temat kierunków działań oraz
warunków brzegowych "Programu wyrównywania różnic miedzy regionami III"
w 2021 roku, ze szczególnym uwzględnieniem obszaru G, który dotyczy
skierowania do powiatów dodatkowych środków na finansowanie zadań

ustawowych dotyczących rehabilitacji zawodowej osób niepełnosprawnych.

Poinformował, że Powiatowy Urząd Pracy realizujący zadania z zakresu
rehabilitacji zawodowej, po przeprowadzonej analizie zapotrzebowania wśród

potencjalnych pracodawców nie wyraził zainteresowania pozyskaniem
dodatkowych środków w ramach obszaru G. Zainteresowanych wsparciem było

trzech pracodawców, których potrzeby mogą zostać sfinansowane w ramach
przyznanego algorytmu.

Zarząd przyjął przedmiotową informację do wiadomości.

Ad.7
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zapoznała Zarząd

z wnioskiem Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich o poręczenie przez powiat
kredytu obrotowego w odnawialnej linii kredytowej w wysokości 3 mln zł.

Podkreśliła, że w związku z tym, że projekt budżetu powiatu na 2021 rok nie
zakłada poręczenia decyzja w w/w sprawie winna zostać podjęta po uchwaleniu
budżetu. Poinformowała, że w 2013 roku powiat poręczył kredyt dla Zespołu

Opieki Zdrowotnej na okres dziesięciu lat i do tej pory ZOZ sam dokonywał

spłaty. Powiat nie poniósł z tego tytułu żadnych kosztów. Dodała, że we
wniosku brakuje wielu informacji dotyczących warunków udzielenia kredytu
oraz spłaty rat.

Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd postanowił zwrócić się do Zespołu

Opieki Zdrowotnej o uszczegółowienie wniosku w zakresie:

• określenia banku w jakim ZOZ planuje zaciągnąć kredyt w odnawialnej
linii kredytowej ,

• jaką przewiduje wysokość odsetek, ewentualnych opłat i prowizji,

• na jakich warunkach powiat miałby obsługiwać ewentualne poręczenie,

• prognozy sytuacji ekonomiczno - finansowej na 2021 rok w celu
określenia zdolności kredytowej.
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Ad. 8
Zarząd pozytywnie zaopiniował przedstawiony przez Naczelnika Wydz.

Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej - Panią Justyną Jędrusińską - Gulę

projekt zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

fragmentu terenu miasta Końskie, na wschód od terenów kolejowych po granice
administracyjne miasta wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.

Ad.9
W sprawach różnych:

W celu doprecyzowania szczegółów Zarząd odłożył sprawę wynajmu
powierzchni pod automat do sprzedaży gorących napoi w I Liceum

Ogólnokształcącym w Końskich na jedno z kolejnych posiedzeń.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1350 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

......... .. ... .........~~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

6


